
گروه اجتماعی: رئیس کمیسیون 
حمل ونقل شورای شهر به موضوع 
طرح ترافیک اشاره کرد و گفت: ما مدام به مدیریت 
شهری گفتیم زیرساخت ها برای اجرای این طرح 
فراهم نیس��ت و کار را به تعویق بیندازند اما آنها 
قبول نکردند و درآمد طرح ترافیک به نصف رسید.
 محمد علیخانی درب��اره کمک های دولت به 
شهرداری تهران به فارس گفت: دولت به وظایف 
خود عمل نکرده است، اینکه دولت این پول را در 
کجا هزینه کرده اس��ت بنده اطلاع��ی ندارم. وی 
با بیان اینکه بس��یاری از مصوبات ش��ورای شهر 
در معاون��ت حمل ونقل و ترافیک اجرایی نش��ده 
اس��ت، افزود: اینکه بنشینیم و بگوییم دولت پول 
ن��داده پس نمی توانیم کار کنیم و همه تقصیرها 
را گردن دولت بیندازیم درس��ت نیس��ت؛ بله! در 
برخی موضوعات دولت مقصر اس��ت اما در برخی 
جاها خودمان هم مقصری��م. علیخانی گفت: در 
بودجه س��ال جاری پیش بینی ش��ده ب��ود 900 
میلیارد تومان ش��هرداری باید از پارک حاشیه ای 
درآمد کس��ب کند و تاکنون یک ریال هم درآمد 
کس��ب نکرده اس��ت. اگر این رقم محقق می شد 
می توانس��تند آن را در تکمیل و توس��عه مترو و 
اتوبوس هزینه کنند، همه کارها را تعطیل کرده اند 

و دنبال کارهای بدون اولویت هستند.
تعطیلی مجتمع های ایستگاهی ■

رئیس کمیس��یون حمل ونقل شورای شهر به 
موضوع طرح ترافیک اش��اره کرد و گفت: ما مدام 
به مدیریت شهری گفتیم زیرساخت ها برای اجرای 
این طرح فراهم نیست و کار را به تعویق بیندازند 
اما آنه��ا قبول نکردند و درآم��د طرح ترافیک به 
نصف رسید. متأسفانه در حوزه معاونت حمل ونقل 
و ترافیک ی��ا درآمدها تحقق پیدا نکرده یا نصف 

شده است. وی همچنین به شرکت مجتمع های 
ایستگاهی اش��اره کرد و گفت: کمیسیون عمران 
و حمل ونق��ل مصوب کرد ش��رکت مجتمع های 

از ح��وزه مالی  ایس��تگاهی 
و اقتص��ادی ش��هرداری ب��ه 
مترو برخواهد گشت اما این 
ش��رکت را به ج��ای مترو به 
معاون��ت حمل ونقل منتقل 
کردند. ظاهرا فقط به عنوان 
یک پس��ت به این ش��رکت 
نگاه می کنن��د، در حالی که 
بای��د این ش��رکت ب��ه مترو 
واگذار ش��ود و آنها با مالکان 

زمین هایی که در مس��یر مترو و ایستگاه های آن 
قرار دارد مذاکره کرده و بتوانند درآمد ساخت یک 
خط را همانند دوران مدیریت محس��ن هاشمی 

ایجاد کنند. در حال حاضر در عمل مجتمع های 
ایستگاهی تعطیل شده است.

دوچرخه؛ طرحی شکست خورده ■
علیخانی در پاسخ به این 
پرس��ش که چ��را مصوبات 
ش��ورا در ش��هرداری اجرایی 
متأسفانه  گفت:  نمی ش��ود، 
ترافیک  معاون حمل ونقل و 
نظر هیچ کس ج��ز خودش 
را قب��ول ن��دارد و ب��ه دنبال 
طرح ه��ای شکس��ت خورده 
اس��ت. دوچرخ��ه طرح��ی 
و  اس��ت  شکس��ت خورده 
معاونت حمل ونقل و ترافیک برای حل مش��کل 
آلودگ��ی ه��وا و ترافیک باید ب��ه فکر حمل ونقل 
عمومی از طریق تکمیل و توس��عه مترو و خرید 

اتوبوس های برقی باشد. وی با تأکید بر این موضوع 
که معاون��ت حمل ونقل و ترافیک ب��ه دنبال کار 
اساسی نیست، گفت: اخیراً قراردادی در معاونت 
حمل ونقل و ترافیک برای مطالعه درباره بررس��ی 
موضوع آلودگی هوا بس��ته شده است، سؤال من 
اینجاس��ت که قرار است چه چیز جدیدی کشف 
ش��ود که در مطالعات قبلی کش��ف نشده است؟ 
راه حل آلودگی هوا مش��خص اس��ت، باید شبکه 
حمل ونقل عمومی تکمیل و توسعه پیدا کند. به 
عن��وان مثال بگویند چه برنام��ه ای و کاری برای 
ساماندهی 3 میلیون موتوسیکلت آلوده کننده هوا 

در تهران انجام شده است.
معاونت حمل ونقل به دنبال هزینه  است ■

علیخانی گفت: بتازگی نامه ای برای ش��هردار 
تهران نوش��ته ام و خواس��تار دریاف��ت اطلاعات 
ش��دم. برای آلودگی هوا مطالعات دقیقی توسط 
ش��رکت های خارجی انجام ش��ده اس��ت، همان 
موضوعی است که محسن هاشمی، رئیس شورای 
ش��هر مطرح کرد که در مطالعات پولشویی انجام 
می ش��ود. برخ��ی قراردادهای مطالعات��ی با ارقام 
600، 700، ی��ک میلیارد و 2 میلیارد از نظر من 
مشکوک  است و برخی از این مطالعات را می توان 
با 50 یا 100 میلیون تومان انجام داد، البته دوباره 
تأکید می کنم اینقدر مطالعه از گذشته داریم که 
نی��از به مطالعه دوباره و چندباره نیس��ت. رئیس 
کمیسیون حمل ونقل ش��ورای شهر تأکید کرد: 
م��ن فکر می کنم معاون��ت حمل ونقل و ترافیک 
بیش��تر به دنبال هزینه  است، بنابراین بهتر است 
این پول ها را در مترو هزینه کنند و به جای هزینه 
برای طرح های تکراری و شکست خورده به دنبال 
کار اساس��ی باشند و اگر جایی هم نیاز به مطالعه 

داشت، کسی با مطالعات درست مخالفتی ندارد.

رئیس کمیسیون حمل ونقل شورای شهر مطرح کردپایتخت

اجرای طرح های شکست خورده در شهرداری
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در جلسه ای با معاون رئیس جمهور اعلام شد
 گلایه رؤسای دانشگاه ها 

از بودجه سال آینده

رئی��س دانش��گاه صنعتی ش��ریف گفت: 
دانشگاه های برتر کشور درباره وضعیت بودجه 
سال آینده این مراکز با معاون اول رئیس جمهور 
جلس��ه داشتند. محمود فتوحی به  مهر اظهار 
داشت: طبق جلسه ای که روسای دانشگاه های 
برتر کشور با معاون اول رئیس جمهور داشتند 
درباره مشکلات بودجه ای سال آینده دانشگاه ها 
بررسی هایی انجام شد. وی افزود: امیدواریم در 
کمیس��یون تلفیق تغییرات محسوسی درباره  
وضعیت بودجه دانشگاه ها بویژه دانشگاه های 
برتر کشور ایجاد شود. رئیس دانشگاه صنعتی 
شریف خاطرنشان کرد: در صورتی که بودجه 
دانشگاه های کشور بویژه دانشگاه های برتر در 
سال آینده تغییرات چشمگیری نداشته باشد 
این مراکز ب��رای انجام فعالیت های خود بویژه 
فعالیت های پژوهشی با مشکل مواجه خواهند 

شد.

رئیس مرکز سنجش آموزش وپرورش تشریح کرد
 شرایط ورود بدون کنکور 

به دانشگاه ها
رئی��س مرکز س��نجش آم��وزش وزارت 
آموزش وپرورش درباره مصوبه شورای سنجش 
مبنی بر ورود بدون کنکور به ۸5 درصد ظرفیت 
دانش��گاه ها توضیحاتی ارائه کرد. عبدالرسول 
عم��ادی درباره توئیت وزی��ر آموزش وپرورش 
مبنی ب��ر »خداحافظی با کنک��ور« و مصوبه 
ش��ورای س��نجش و پذیرش دانشجو مبنی 
بر »ورود ب��دون کنکور به ۸5 درصد ظرفیت 
دانش��گاه ها«  به ایس��نا اظهار داشت: 5 سال 
از اجرای قانون س��نجش و پذیرش دانش��جو 
می گ��ذرد و در این قانون تاکید ش��ده بود از 
س��ال 97 باید ۸5 درصد ظرفیت دانشگاه ها 
بدون کنکور پر ش��ود. وی افزود: امسال اولین 
سالی است که قبل از ثبت نام کنکور سراسری، 
ظرفیت این ۸5 درصد رشته های آزاد از کنکور 
اطلاع رسانی می ش��ود و بدون آنکه داوطلبان 
نیاز به شرکت در کنکور داشته باشند مستقیم 
به دانش��گاه های محل اجرای رشته های مورد 
نظر مراجعه می کنند و در وب سایت دانشگاه 
ثبت ن��ام اولیه خ��ود را انج��ام می دهند. وی 
گفت: سازمان س��نجش فرآیند کار را بزودی 
اعلام خواه��د کرد و همه دانش��گاه هایی که 
ظرفی��ت آزاد از کنک��ور دارند مش��مول این 
مصوب��ه خواهند بود. رئیس مرکز س��نجش 
آم��وزش وزارت آموزش وپرورش با بیان اینکه 
س��وابق تحصیلی دانش آم��وزان ملاک عمل 
اس��ت، افزود: داوطلبان مدارک خود را پس از 
ثبت نام به دانش��گاه ارائه می کنند و در نهایت 
دانشگاه پس از بررسی مدارک اعلام پذیرش 
خواهد کرد. وی در پاسخ به اینکه آیا این قانون 
تنها برای داوطلبان نظام جدید اجرا می شود؟ 
گفت: پذیرش بدون کنکور در دانشگاه ها ربطی 

به نظام قدیم یا جدید بودن ندارد.

سخنگوی اورژانس کشور خبر داد
فوت تکنسین اورژانس بر اثر سیل

ی��ک تکنس��ین اورژانس اندی��کا در حین 
کمک رسانی به سیل زده ها فوت شد. به گزارش 
»وطن ام��روز«، مجتبی خالدی، س��خنگوی 
اورژانس کش��ور گفت: به دنبال بارش ش��دید 
ب��اران و وقوع س��یل در منطقه ش��یمبار یک 
خودرو با سرنشین در سیل گرفتار شد که پس 
از تماس سرنشینان و شاهدان با اورژانس 115، 
بلافاصله 2 نی��روی اورژانس اندیکا به منطقه 
اعزام شدند که هنگام تلاش برای کمک رسانی  
خود گرفتار سیل شدند و خودروی آنها واژگون 
ش��د. وی افزود: به دنبال ای��ن حادثه یکی از 2 
مام��ور اورژان��س ناپدید ش��د. خالدی تصریح 
کرد: پس از اطلاع ستاد هدایت عملیات اهواز 
به س��تاد مرکزی هدایت عملی��ات و مدیریت 
بحران اورژانس کش��ور، سرپرس��ت س��ازمان 
دستور تشکیل کمیته اضطراری و بسیج تمام 
نیروها و دس��تگاه های امدادی را صادر کرد. در 
همین باره، سرپرس��ت سازمان اورژانس کشور 
از پیدا ش��دن جسد تکنس��ین اورژانس که در 
س��یل و آبگرفتگی مفقود ش��ده بود، خبر داد. 
پیرحسین کولیوند با اشاره به اینکه در پی سیل 
و آبگرفتگی در شهرس��تان اندیکا خوزستان، 
نیروهای اورژانس در حال امدادرسانی بودند که 
خودروی شان در سیلاب گرفتار شد، گفت: پس 
از گرفتار شدن خودرو در سیلاب، 2 تکنسین 
اورژانس برای نجات خ��ود از آمبولانس پیاده 
شدند که یکی از آنها نجات یافت اما متاسفانه 
نفر دوم در آب گرفتار شد. وی تصریح کرد: این 
تکنسین 22ساله و مدت 10 ماه بود که فعالیت 

خود را در اورژانس آغاز کرده بود.

مدیرکل حفاظت  محیط زیست تهران خبر داد
 شهرداری مسؤول پیگیری 

انتشار بوی نامطبوع

مدیرکل حفاظت  محیط زیست استان تهران 
گفت: تصمیم بر این شد با توجه به  وقوع این 
موضوع در پایتخت، ماجرا از مجرای شهرداری 
تهران پیگیری ش��ده و نتیجه منعکس شود. 
به گ��زارش »وطن ام��روز«، کیومرث کلانتری، 
رئیس س��ازمان حفاظت محیط زیست استان 
تهران، ضمن اش��اره به ماجرای بوی نامطبوع 
استشمام شده در پایتخت، اظهار داشت: حوالی 
عصر روز چهارش��نبه گذشته بود که از طریق 
گزارش های ش��هروندان در جری��ان این اتفاق 
قرار گرفتیم. وی افزود: در همین باره جلس��ه 
ویژه ش��ورای مدیریت بحران استان با حضور 
اس��تاندار تهران و اعضای ش��ورا برگزار شد و 
اعضا گزارش های��ی را درباره موضوع به فراخور 
مس��ؤولیت خود ارائه داده و در نهایت خروجی 
بر این ش��د که هیچ یک از دستگاه ها مرتبط با 
منشأ این ماجرا، مسؤول شناخته نشدند. رئیس 
سازمان حفاظت از محیط زیست استان تهران 
تصری��ح کرد: در نهایت تصمیم بر این ش��د با 
توجه به رخداد این موضوع در پایتخت، ماجرا از 
مجرای شهرداری تهران پیگیری شده و نتیجه 
به اس��تان منعکس شود. کلانتری خاطرنشان 
کرد: هیچ جای نگرانی از این بابت وجود نداشته 
 و دس��تگاه ها در حال بررسی موضوع هستند.

 در صورت مش��خص شدن منش��أ اشاعه این 
 بوی نامطب��وع، موضوع به اطلاع ش��هروندان 

خواهد رسید.

 هشدار پلیس
درباره افزایش غیرعادی فالوئرها

 رئیس پلیس فتای تهران در باره پیامدهای 
اس��تفاده از نرم افزارهای افزای��ش فالوئر برای 
اینستاگرام هشدار داد. به گزارش ایسنا، سرهنگ 
تورج کاظمی دراین باره گفت: در حالت عادی 
هر موضوعی در فضای حقیقی و مجازی خارج 
از عرف و طبیعت باشد، امکان تهدید کاربران را 
افزایش می دهد؛ لذا فالوئریاب ها به دلیل اینکه 
جزو بدافزارها هستند که توسط افراد گوناگون 
ایجاد شده اند، نگاه  مثبت و قابل قبولی نسبت 
به آنها وجود ندارد. کاظمی با اشاره به کاربرانی 
ک��ه از این موارد اس��تفاده می کنند، گفت: به 
محض اینکه اف��راد نرم افزار افزای��ش فالوئر را 
نص��ب کنند، احتمال س��رقت اطلاع��ات آنها 
ی��ا از بین رفتن اطلاعات وج��ود دارد؛ ممکن 
اس��ت اطلاعات حساب کاربری افراد به منظور 
تهدید و اخاذی مورد سوءاس��تفاده قرار گیرد. 
وی گفت: بس��یاری از شهروندان با مراجعه به 
پلیس فت��ا اظهار می دارند پ��س از نصب این 
نرم افزارها، دزدان اینترنتی حساب کاربری را از 
دست ش��ان گرفته اند و افرادی اکانت شان را در 
اختیار دارند و به دوس��تان و آشنایان شان پیام 
می دهن��د. کاظمی ادامه ای��ن روند را مصداق 
بارز بدافزار های افزایش فالوئر در اینس��تاگرام 
دانست و خاطرنش��ان کرد: احتمال اینکه این 
افراد در حالت عادی و محیط حقیقی شناسایی 
شوند، وجود دارد؛ همکاران ما نیز اقدام به رصد 
می کنند و اگر افراد مورد شناس��ایی همکاران 
م��ا قرار گیرند، برخورد قضای��ی با آنها صورت 

می گیرد.

امدادرسانی به بیش از ۴ هزار نفر
رئیس س��ازمان ام��داد و نجات جمعیت 
هلال احم��ر از وق��وع برف و ک��ولاک در 17 
اس��تان کش��ور خبر داد. مرتضی س��لیمی، 
رئی��س س��ازمان ام��داد و نج��ات جمعیت 
هلال احمر به باشگاه خبرنگاران جوان، اظهار 
داشت:  در 2۴ ساعت گذشته)پنجشنبه( 17 
اس��تان مازندران، لرس��تان، مرکزی، گیلان، 
کردستان، قم، قزوین، زنجان، سمنان، فارس، 
خراسان شمالی، چهارمحال وبختیاری، تهران، 
البرز، اصفهان، اردبیل و آذربایجان غربی متأثر 
از برف و کولاک ش��دند. وی با بیان اینکه در 
این مدت به ۴ هزار و 100 نفر امدادرس��انی 
شده اس��ت، گفت: 656 دس��تگاه خودروی 
گرفتار در برف نیز رهاس��ازی شدند. سلیمی 
اظه��ار داش��ت: امدادرس��انی در 53 مح��ور 
کوهس��تانی توس��ط 90 تیم عملیات انجام 
شد. رئیس سازمان امداد و نجات هلال احمر 
با اش��اره به عملیات سیل و آبگرفتگی در ۴۸ 
ساعت گذشته نیز خاطرنشان کرد: 5 استان 
خوزس��تان،  چهارمحال وبختیاری،  ته��ران، 
س��منان و کهگیلویه وبویراحم��د درگیر این 
حادثه شدند. وی بیان کرد: در طول این مدت 
به  ۸1۴ نفر امدادرس��انی شد و 700 نفر هم 

اسکان اضطراری یافتند.

نبض جامعه

گروه اجتماعی: هفته گذشته با حرف 
و حدیث ها و شایعات گوناگون درباره 
استعفای »حسن قاضی زاده هاشمی« 
وزی��ر بهداش��ت آغاز ش��د و با تایید 
استعفای وی توس��ط رئیس جمهور 
پایان یافت؛ ماجرایی که در روزهای 
گذشته به خبر اول بسیاری از رسانه ها 
تبدی��ل و درب��اره آن اظهارنظر  های 
گوناگون و متفاوتی نقل محافل شد. 

این در حالی است که در وهله اول 
دلیل استعفای وزیر بهداشت گلایه از 
بحث بودجه اختصاص یافته به وزارت 
بهداشت عنوان شد اما پس از اظهارات 
»محمدباقر نوبخت« رئیس س��ازمان 
برنام��ه و بودجه که ب��ا ادبیاتی  تند و 
عجیب از وزیر بهداش��ت انتقاد کرد و  
گف��ت: »بنده هم می توان��م در جمع 
بازنشستگان شرکت کنم و بگویم پول 
به شما داده نشده و با دستمالی اشکم 

را هم پاک کنم؛ اینکه مش��کل بازنشستگان را حل 
نمی کند. چطور مش��کل بازنشستگان 2 تا دستگاه 
دیگر حل شد اما این بازنشستگان حل نشد؟« موضوع 
این استعفا وارد فاز تازه ای شد. انتقادی تند و بی سابقه 
که به باور برخی کارشناسان و افراد صاحبنظر، نشان 
می دهد در بدنه دولت اختلاف نظرهایی جدی درباره 
برخ��ی موضوعات وجود دارد ک��ه اینگونه به اظهار 

نظرهای عمومی هم رسیده است!
با ای��ن وجود هنوز به صورت دقیق مش��خص 
نیست »حس��ن قاضی زاده هاشمی« که تا پیش از 
این چند بار دیگر هم از پست وزارت استعفا کرده 
بود که هر بار با قبول ش��رایط از سوی دولت، این 
استعفا منتفی شده بود، در اعتراض به کدام بخش 
بودجه اس��تعفا کرده اس��ت          . در کنار بحث بودجه 
سلامت، برخی گمانه زنی ها حاکی از این است که 
ماجرا به بحث پرداخت پاداش بازنشستگان وزارت 

بهداشت مرتبط می شود. این 
گمانه پس از انتشار ویدئویی از 
قاضی زاده هاشمی مطرح شد. 
در ای��ن ویدئو وزیر بهداش��ت 
گفته بود: »مش��کلی که بود و 
تصمیم من را جدی کرد برای 
ادامه  ن��دادن همکاری، پاداش 
بازنشس��تگان ب��ود. چقدر ما 

دویدیم دنبالش«. 
وی افزود: »نمی شود در یک خانواده ای که یکی 
عضو آموزش و پرورش اس��ت و یک��ی عضو وزارت 
بهداش��ت، آن یکی پاداش بازنشس��تگی اش را تا 
امس��ال بگیرد اما  این یکی از سال 9۴ نگیرد! شما 
که مال وزارت علوم را دادید، چرا مال ما را ندادید؟«  

باز شدن پای نوبخت ها به ماجرا ■
جالب اینجاست که به موازات این اظهارنظرها، 

پای ب��رادران نوبخ��ت هم به 
ماج��را ب��از ش��د، اول »علی 
کمیس��یون  عضو  نوبخ��ت« 
بهداش��ت و درم��ان مجلس 
که ب��ا تاکید ب��ر اینکه طرح 
اس��تیضاح وزیر بهداش��ت در 
دس��تور کار مجلس قرار دارد، 
را  قاضی زاده هاش��می  اق��دام 
»فرار به جلو« خواند و بشدت 
از وزیر بهداشت انتقاد کرد و پس از آن »محمدباقر 
نوبخ��ت« رئیس س��ازمان برنام��ه و بودجه که در 
جم��ع خبرنگاران با ادبیاتی تند از وزیر بهداش��ت 
انتقاد کرد. نوبخت همچنین با اشاره به جدال های 
گذش��ته وزارت بهداشت با وزارت رفاه علی ربیعی 
اظهار داش��ت: »یک مدتی وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی و دکت��ر ربیعی زحمتکش مورد خطاب 

بود. اصلا س��ازمان بیمه سلامت هم 
کنده ش��د و به وزارت بهداشت برده 
ش��د. اگر می خواهید سازمان برنامه 
و بودجه را هم بکنی��م و ببریم آنجا 
بگذاریم! می خواهید ما هم مستعفی 
شویم؟ اینها که مشکل کشور را حل 

نمی کند«.
تلاش ها ادامه دارد ■

در همی��ن باره محم��ود واعظی، 
رئی��س دفتر رئیس جمهور هم گفته 
بود حس��ن روحانی ب��ه دنبال حفظ 
قاضی زاده هاشمی است اما خیلی زود 
مشخص شد اختلاف ها براحتی قابل 

حل وفصل نیست.
سرانجام، پذیرش استعفا ■

س��رانجام پ��س از تم��ام حرف 
اظهارنظر  ه��ای  و  حدیث ه��ا  و 
گوناگون با پذیرفته ش��دن استعفای 
حس��ن قاضی زاده هاش��می از سوی 
رئیس جمهور »سعید نمکی« به عنوان سرپرست 
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی انتخاب 
شد. بر اساس حکم ریاست جمهوری، سعید نمکی، 
معاون امور علمی، فرهنگی و اجتماعی س��ازمان 
برنام��ه و بودجه از س��وی رئیس جمهور به عنوان 
سرپرس��ت وزارت بهداش��ت معرفی ش��ده است. 
نمکی دارای دکترای ایمونولوژی پزش��کی و عضو 
هیأت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 

است.
استعفای رئیس مرکز اطلاع رسانی ■

همچنین پس از رفتن قاضی زاده هاشمی، مشاور 
وزیر و رئیس مرکز اطلاع رس��انی و روابط عمومی 
وزارت بهداش��ت نیز اس��تعفا کرد. عباس زارع نژاد 
ضمن تایید این خبر، گفت: بنده استعفای خودم را 
دوشنبه گذشته تقدیم وزیر کردم و چهارشنبه شب، 

وزیر با استعفای بنده موافقت کرد.

آوای شهر

از تم�ام ح�رف و  س�رانجام پ�س 
حدیث ه�ا و اظهارنظر  های گوناگون 
اس�تعفای  ش�دن  پذیرفت�ه   ب�ا 
حس�ن قاضی زاده هاش�می از سوی 
رئیس جمه�ور »س�عید نمک�ی« به 
عنوان سرپرس�ت وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشکی انتخاب شد

علیخانی: معاونت حمل ونقل و ترافیک 
بیش�تر به دنبال هزینه  است، بنابراین 
بهتر است این پول ها را در مترو هزینه 
کنند و به ج�ای هزینه برای طرح های 
تکراری و شکست خورده به دنبال کار 
اساسی باش�ند و اگر جایی هم نیاز به 
مطالعه داشت، کسی با مطالعات درست 

مخالفتی ندارد

شنبه 15 دی 1397وطن امروز  شماره 2624 

استاد علم هواشناسی:

هوای سرد متوسط در پیش داریم
عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس خبر داد

احتمال تمدید طرح خرید خدمت سربازی
گ�روه اجتماع�ی: اس��تاد علم 
هواشناس��ی گف��ت: از نظر علم 
هواشناسی و با بررس��ی های انجام شده از 15 یا 
16 دی ماه تا 25 یا 26 دی ماه کشور تحت تاثیر 
امواج��ی از بارندگی برف و ب��اران قرار می گیرد. 

درب��اره  اردکان��ی  حس��ین 
احتم��ال وق��وع یخبن��دان 
ت��ا  تاری��خ 15  از  10 روزه 
25 دی ماه ب��ه میزان گفت: 
از نظر علم هواشناس��ی و با 
بررس��ی های انجام ش��ده از 

کش��ور در این دوره زمانی تحت تاثیر امواجی از 
بارندگی برف و باران قرار می گیرد. اردکانی افزود: 
توده هوای سردی که منجر به یخبندان شود توده 
هوایی اس��ت که در اصطلاح به آن »کلد اسپل« 
گفته می ش��ود و از ش��مال س��یبری وارد کشور 
می ش��د، مانند سال گذش��ته اما این توده هوایی 

که امسال از 15 دی وارد کشور می شود از شمال 
اسکاندیناوی وارد شده و به آن »مایلد کلد اسپل« 
گفته می شود و خیلی س��رد نبوده و هوای سرد 
متوسط را برای کشور به ارمغان خواهد آورد. وی  
درباره میزان کاهش هوا گفت: در مناطق سردسیر 
این کاهش صددرصد به زیر 
صفر خواهد رسید اما انتظار 
یخبندان شدیدی را نداریم. 
اردکانی در ادام��ه از  مواجه  
ش��دن با یک موج س��رمای 
دیگر خب��ر داد و گفت: موج 
س��رمای بعدی »کلد اس��پل« اس��ت که از موج 
دی ماه سرد تر است و در بهمن ماه از ۴ یا 6 بهمن 
وارد کش��ور و تا 1۴ بهمن در کشور می ماند. در 
این دوره یک موج سرما در ایران اتفاق می افتد و 
در بهمن ماه ناهنجاری وضعیت جوی را خواهیم 

داشت.

گروه اجتماعی: عضوکمیسیون 
امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس گفت: در صورتی که طرح فروش خدمت 
س��ربازی در بودجه 9۸ آورده نش��ود، کمیسیون 
امنیت ملی و سیاس��ت خارجی مجلس موضوع 

را پیگی��ری و تمدید  دوباره 
آن را به س��تاد کل نیرو های 
مسلح پیشنهاد خواهد کرد. 
سیدحس��ین نقوی حسینی 
در ارتباط با احتمال بازگشت 
طرح خرید خدمت سربازی 

در بودجه س��ال 9۸ به خانه مل��ت گفت: انتظار 
داریم طرح فروش خدمت س��ربازی به مشمولان 
غایب در بودجه امس��ال هم مانند س��ال گذشته 
دیده شود. نماینده مردم ورامین، پیشوا و قرچک 
در مجلس اظهار داشت: کمیسیون امنیت ملی و 
سیاس��ت خارجی مجلس  از ستاد کل نیروهای 

مسلح درخواس��ت می کند طرح فروش خدمت 
سربازی در بودجه سال آینده آورده شود، چرا که 
بسیاری از افراد به دلایل مختلف نتوانستند از این 
طرح اس��تفاده کنند، به نظرم اگر فروش خدمت 
سربازی تمدید شود هم به نفع نیرو های مسلح و 
هم به نفع مردم خواهد بود. 

عضو کمیس��یون امنیت 
مل��ی و سیاس��ت خارج��ی 
مجل��س تصریح ک��رد: افراد 
زیادی در کش��ور بیش از ۸ 
سال غیبت دارند و هم اکنون 
دارای خانواده، فرزند و ش��غل هس��تند و امکان 
خدمت سربازی را ندارند، از طرفی به دلیل ثبت 
نش��دن معاملات در دفتر ثبت اس��ناد بلاتکلیف 
هس��تند، بنابراین از نیرو های مسلح درخواست 
داریم این طرح را همانند س��ال گذش��ته به اجرا 

در بیاورد. 

بهارستانآب و هوا

گزارش »وطن امروز« از آنچه در یک هفته گذشته درباره استعفای قاضی زاده هاشمی  از وزارت بهداشت و حاشیه  های آن گذشت

ما رفتیم، دیگر »خودت بمال«
  رئیس مرکز اطلاع رسانی وزارت بهداشت هم استعفا کرد                  سعید نمکی سرپرست وزارت بهداشت شد

امداد

فضای مجازی


